
LÕAjuntament revisar� la par tida del pressupost per al casal

de lÕAFA

Carme Salama�a, alcaldessa de Santa Coloma de

Farners EPA.

Arran del malestar de les entitats que organitzen el casal municipal

de lÕAssociaci� de Fam�lies dÕAlumnes (AFA) per la rebaixa de la

subvenci� respecte dÕaltres anys, lÕAjuntament de Santa Coloma de

Farners ha comunicat que revisar� el pressupost perqu� puguin

rebre el mateix que lÕany passat.

En declaracions a aquest diari, lÕalcaldessa, Carme Salama�a, diu

que tenen Òclar que hi ha cer tes par tides del pressupost que sÕhan

de revisar, i una dÕaquestes �s el casalÓ. ÒAmb aix� no vull dir que

seÕls donar� el que ens van demanar, sin� que potser seÕls donar�

el mateix de lÕany passat; per� sÕha de revisarÓ, hi ha afegit.

Per la seva banda, Gemma Cantal, exregidora de Joventut de Santa Coloma i directora del casal, va transmetre

la seva indignaci� amb lÕaprovaci�, en el ple del desembre, de la retallada de la subvenci�, quan sÕhavien reunit a

lÕoctubre amb lÕalcaldessa, la regidora dÕEducaci� i el regidor de Joventut per demanar un augment de la par tida

perqu� es pogu�s cobrir les necessitats dÕun casal dÕestiu inclusiu. ÒNo nom�s no ens han donat m�s diners per

poder fer un casal inclusiu per a nens amb diversitat funcional, sin� que ens retallen a la meitat el pressupost

que hem tingut els anys anteriorsÓ, declarava Cantal.

Per tot aix�, va comunicar que lÕAFA i ella mateixa es neguen, enguany, a organitzar el casal municipal Òsi no

canvia el pressupostÓ: ÒEm nego a haver de dir a les fam�lies que aquest any hi ha dret dÕadmissi� al casal perqu�

no hi ha prou diners.Ó I hi afegia: ÒTots els infants tenen dret a gaudir dÕun casal dÕestiu.Ó

Finalment, Salama�a remarca que aquest �s ÒlÕ�nic casal del municipi amb subvenci�Ó.
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